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                              عن الكتاب :  2020م - 1443هـ  Carbon trapped in diamonds and carbonate-bearing rocks in subduction zones are examples of the continuing exchange of substantial carbon between Earth’s surface and its interior. However, there is still much to learn about the forms, transformations, and movements of carbon deep inside the Earth.
الكربون المحاصر في الماس والصخور الحاملة للكربونات في مناطق الاندساس هي أمثلة على التبادل المستمر للكربون الكبير بين سطح الأرض وداخلها. ومع ذلك, لا يزال هناك الكثير لنتعلمه عن أشكال التحولات والحركات الكربون في عمق الأرض.
 Carbon in Earth's Interior presents recent research on the physical and chemical behavior of carbon-bearing materials and serves as a reference point for future carbon science research.
يقدم الكربون في باطن الأرض أبحاثا حديثة حول السلوك الفيزيائي والكيميائي للمواد الحاملة للكربون ويعمل كنقطة مرجعية لأبحاث علوم الكربون المستقبلية.
 Data from mineral physics, petrology, geochemistry, geophysics, and geodynamics
Research on the deep carbon cycle and carbon in magmas or fluids
Dynamics, structure, stability, and reactivity of carbon-based natural materials
Properties of allied substances that carry carbon
Rates of chemical and physical transformations of carbonبيانات من فيزياء المعادن ، وعلم البترول ، والكيمياء الجيولوجية ، والجيوفيزياء ، والديناميكا الجيولوجية
البحث عن دورة الكربون العميقة والكربون في الصهارة أو السوائل
ديناميات المواد الطبيعية القائمة على الكربون وهيكلها واستقرارها وتفاعلها
خصائص المواد المتحالفة التي تحمل الكربون
معدلات التحولات الكيميائية والفيزيائية للكربون
 The American Geophysical Union promotes discovery in Earth and space science for the benefit of humanity. Its publications disseminate scientific knowledge and provide resources for researchers, students, and professionals.
يشجع الاتحاد الجيوفيزيائي الأمريكي الاكتشاف في علوم الأرض والفضاء لصالح البشرية. تنشر منشوراتها المعرفة العلمية وتوفر الموارد للباحثين والطلاب والمهنيين.
 Explores the behavior of carbon in minerals, melts, and fluids under extreme conditions
يستكشف سلوك الكربون في المعادن, يذوب, والسوائل في ظل الظروف القاسية
 The carbon cycle is the biogeochemical cycle by which carbon is exchanged among the biosphere, pedosphere, geosphere, hydrosphere, and atmosphere of the Earth. Carbon is the main component of biological compounds as well as a major component of many minerals such as limestone. Along with the nitrogen cycle and the water cycle
دورة الكربون هي الدورة البيوجيوكيميائية التي يتم من خلالها تبادل الكربون بين الغلاف الحيوي والغلاف الأرضي والغلاف المائي والغلاف الجوي للأرض. الكربون هو المكون الرئيسي للمركبات البيولوجية وكذلك مكون رئيسي للعديد من المعادن مثل الحجر الجيري. جنبا إلى جنب مع دورة النيتروجين ودورة المياه .
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